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Protokół nr XL/17 

 sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 16 listopada 2017 r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

 ul. Starobuska 10, sala konferencyjna 

w godzinach od 15:30 do około 16:45. 

 

1. 

 

a) Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał radnych do Rady Miejskiej  

w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, Członka Zarządu Powiatu Kieleckiego Marka Kwietnia, Radną Powiatu 

Kieleckiego Irenę Gmyr, pracowników Urzędu oraz Burmistrza Pawła Wójcika. 

 

Lista obecności sołtysów na XL sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 16 listopada 2017 r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 13 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych).  

Nieobecni w tym czasie byli radni: Grzegorz Wesołowski i Jan Styczeń. 

Ostatecznie w sesji brało udział 13 radnych. 

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) przyjęcie protokołu z XL sesji 

 

Burmistrz poprosił o wprowadzenie do protokołu poprawki polegającej na wpisaniu 

obszerniejszego sprawozdania jeśli chodzi o jego wypowiedź dotyczącą opieki nad 

bezdomnymi zwierzętami, ponieważ do Urzędu dotarły informacje, że nie został chyba 

dobrze zrozumiany. Jeżeli ktoś miałby się na tą wypowiedź kiedyś powoływać, to chciałby 

żeby była ona precyzyjna i dlatego prosi o wprowadzenie wypowiedzi przepisanej dosłownie 

z nagrania z poprzedniej sesji, w której przytoczone zostały również kwoty. Paweł Wójcik 

powiedział, że jego wypowiedź miała na celu pokazanie, że Gmina bardzo dużo robi  

w zakresie opieki nad bezdomnymi zwierzętami, a wydatki na to, z roku na rok są coraz 

większe. Radni otrzymali poprawiony fragment wypowiedzi burmistrza, który stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zapytał kto jest ZA wprowadzeniem poprawki zgłoszonej przez 

Burmistrza do  protokołu z XXXIX sesji? 
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ZA wprowadzeniem poprawki głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Poprawka została przyjęta jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z poprawką. 

ZA przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad). 

Protokół z XXXIX sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Protokół z XL sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – inspektora ds. obsługi 

Rady Miejskiej i Magdalenę Piwowarską pracownika Wydziału Administracji i Promocji. 

 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XL sesji 

 

Proponowany porządek obrad XL sesji został przyjęty jednogłośnie. 13 głosów ZA. Nie 

wniesiono uwag i poprawek. 

 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Na początku swojego sprawozdania burmistrz poinformował, że 26 października 2017 r. do 

Starostwa Powiatowego w Kielcach wpłynął wniosek o wydanie pozwolenia na budowę 

szkoły w Piotrkowicach. Ma nadzieję, że bez zbędnej zwłoki takie pozwolenie zostanie 

wydane, żeby można było przygotowywać przetarg.  

Paweł Wójcik powiedział, że miał zaszczyt być w Kancelarii Prezesa Rady Ministrów  

w sprawie zaplanowanych inwestycji na terenie naszej gminy. Wraz z Panią Minister Beatą 

Kępą omawiane było wiele spraw przyszłościowych, dla których chcielibyśmy uzyskać 

możliwość aplikowania o środki zewnętrzne. Poruszane były tematy budowy nowej 

Strażnicy, Komisariatu Policji, a także szkoły w Piotrkowicach i sali gimnastycznej  

w Chmielniku. Na początku przyszłego roku wiele spraw może się (ma nadzieję, że 

pozytywnie) rozstrzygnąć.     

Radni otrzymali projekt budżetu na 2018 rok, który jest bardzo „inwestycyjny” – wartość 

zaplanowanych inwestycji to ponad 17 mln zł. Całość budżetu pod względem dochodów 

przekroczyła kwotę 60 mln zł. Paweł Wójcik podkreślił, że jest to budżet, w którym już po raz 

trzeci zaplanowany jest fundusz sołecki, czyli w każdej miejscowości będzie wykonana jakaś 

inwestycja, nawet w tych, w których z różnych przyczyn np. nie dotarły wnioski sołeckie. Jest 

bardzo istotne, żeby rozwój gminy był równomierny.  

Podpisana została z wykonawcą umowa na budowę świetlicy wiejskiej w Zreczu 

Chałupczańskim, a termin wykonania to 30 czerwca 2018 roku. Trwają prace 

termomodernizacyjne w Sędziejowicach oraz w Chmielniku (budynek Miejsko - Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej), opóźnień nie ma. Zakończone zostały prace przy przebudowie 

drogi w Suchowoli (Kolonia I i II).  

Złożony został wniosek dotyczący dofinansowania montażu instalacji odnawialnych źródeł 

energii czyli tzw. OZE. Jest to wniosek konkursowy, dofinansowanie pochodzi  

z Regionalnego Programu Operacyjnego, a jego wartość to ponad 5 mln zł. Ogłoszenie 

wyników przewidziane jest na kwiecień 2018 roku. Wniosek obejmuje 320 instalacji  

w kolektory słoneczne oraz 75 instalacji fotowoltaicznych, na podstawie deklaracji 

składanych przez mieszkańców. 



3 
 

Jeżeli chodzi o fundusz sołecki, to praktycznie wszystkie zadania zostały już zrealizowane, 

ostatnio podpisana została umowa na modernizację oświetlenia ulicznego w Grabowcu  

i Suchowoli więc niedługo będzie to zrobione.  

Burmistrz powiedział, że na terenie naszej gminy jest coraz więcej stowarzyszeń, które 

bardzo dobrze radzą sobie przy aplikowaniu o różnego rodzaju środki. Ostatnio „nasze” 

seniorki zaczęły realizować projekt w ramach Świętokrzyskiego Funduszu Młodych Inicjatyw 

pn. „Świętokrzyskie oczami seniora”, jest to cykl zajęć dla osób powyżej 60 roku życia.                

Paweł Wójcik poprosił o zwrócenie uwagi na ankietę zamieszczoną na naszej stronie 

internetowej dotyczącą potrzeb „żłobkowych” oraz wychowania dzieci do lat 3. W związku  

z tym, że różne sygnały dochodzą od mieszkańców w zakresie potrzeby takiej opieki, żeby 

móc się przygotować i wiedzieć, o co aplikować i żeby spełniało to oczekiwania rodziców 

zamieszczona została właśnie ta ankieta, którą można wypełnić na naszej stronie, wersje 

papierowe można wypełnić w Urzędzie i wszystkich naszych placówkach oświatowych. 

Zakres pytań jest szeroki, dotyczy wielu różnych aspektów, chociażby czy żłobek musi 

powstać w Chmielniku, czy może w innej miejscowości, w jakich godzinach powinien być 

otwarty, czy rodzice mogą w jakimś stopniu dofinansować jego działanie.      

Na zakończenie swojego sprawozdania Burmistrz podziękował wszystkim, którzy przyjęli 

zaproszenie na uroczystość 11 listopada oraz zaprosił wszystkich na spotkanie w dniu 

jutrzejszym o godz. 17:00 w Domu Kultury w Chmielniku z Panią Poseł Anną Krupką. 

 

Marek Kwiecień Członek Zarządu Powiatu Kieleckiego poinformował jaka jest sytuacja  

w zakresie złożonego wniosku o wydanie pozwolenia na budowę szkoły w Piotrkowicach.  

26 października br. do Starostwa złożony został wniosek przez pełnomocnika - 

Przedsiębiorstwo Projektowo-Budowlane „EKOBUD” s.c. Tego samego dnia swoją 

dekretacją wniosek przekazany został do Wydziału Budownictwa celem pilnego rozpatrzenia. 

Sprawa powierzona została Pani Inspektor Joannie Balińskiej. 7 listopada po sprawdzeniu 

wniosku wszczęte zostało postępowanie administracyjne pomimo braku formalnego jakim 

było nie doręczenie wymaganej zgodnie z przepisami odrębnymi decyzji Regionalnego 

Dyrektora Ochrony Środowiska w Kielcach tzw. decyzji środowiskowej. 9 listopada do 

Starostwa wpłynął wniosek o maksymalne skrócenie terminu rozpoznania wniosku  

o pozwolenie na budowę szkoły w Piotrkowicach. Brakująca decyzja mailem została 

przesłana 14 listopada. Tego samego dnia Marek Kwiecień oddelegował drugą osobę do 

rozpatrzenia tego wniosku i w dniu dzisiejszym wydane zostało postanowienie, które jutro 

zostanie wysłane, ale już teraz poprosił o wezwanie projektanta, ponieważ jest 26 uwag,  

z czego 14 dotyczy projektu, może nawet jutro przyjechać.  

 

Burmistrz podziękował za opiekę nad wnioskiem. W kwestii sprostowania Paweł Wójcik 

powiedział, że to nie jest tak, że 26 października Starostwo zaczęło pracować nad tym 

wnioskiem. 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej  

w Chmielniku w okresie od 23.10.2017 r. do 16.11.2017 r.: 

W tym okresie odbyły się posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Chmielniku: 

07.11.2017 r.-  Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 
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08.11.2017 r. – Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 

15.11.2017 r. – Komisja Statutowo – Regulaminowa, 

Ponadto radni uczestniczyli w: 

26.10.2017 r. – Ślubowaniu klas pierwszych Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego 

   w Chmielniku, 

11.11.2017 r. – Gminnych uroczystościach Narodowego Święta Niepodległości oraz VII  

   edycji konkursu kulinarnego ,,Smaki gęsiny”.        

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) wyrażenia zgody Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej  

w Chmielniku na zawarcie umów na wynajem pomieszczeń oraz umów najmu lokali 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XL/342/2017 w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu 

Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Chmielniku na zawarcie umów na wynajem 

pomieszczeń oraz umów najmu lokali głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

b) przyjęcia na rok 2018 programu współpracy Gminy Chmielnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Tomasza Biernackiego – Naczelnika Wydziału 

Administracji i Promocji. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XL/343/2017 w sprawie przyjęcia na rok 2018 programu 

współpracy Gminy Chmielnik z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 
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c) wskazania miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu Miasta 

i Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XL/344/2017 w sprawie wskazania miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

d) zmiany uchwały nr XXI/167/2012 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 21 sierpnia 2012 r.  

w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania przez przewoźników z przystanków 

komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu Miasta 

i Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XL/345/2017 w sprawie zmiany uchwały nr XXI/167/2012 Rady 

Miejskiej w Chmielniku z dnia 21 sierpnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków oraz 

zasad korzystania przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na 

terenie Gminy Chmielnik głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

e) wprowadzenia zmiany do uchwały nr XXVII/229/2016 Rady Miejskiej w Chmielniku  

z dnia 12 grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2017 roku 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu Miasta 

i Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad). 
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ZA podjęciem uchwały nr XL/346/2017 w sprawie wprowadzenia zmiany do uchwały nr 

XXVII/229/2016 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 12 grudnia 2016 roku w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

2017 roku głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Agnieszka 

Lenartowicz powiedziała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XL/347/2017 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie 

było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

g) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Agnieszka 

Lenartowicz powiedziała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XL/348/2017 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH 

się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

h) zmian budżetu na 2017 rok 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Skarbnik do projektu wniosła poprawki, do których nie zgłoszono zastrzeżeń. 
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Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XL/349/2017 w sprawie zmian budżetu na 2017 rok głosowało 13 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych (13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XL/350/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035 głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

4. Interpelacje radnych. 

 

Radna Agnieszka Lenartowicz powiedziała, że na ostatniej sesji poruszała temat „busów” i do 

dnia dzisiejszego nie ma żadnych informacji. W imieniu swoim i sołtysów z jej rejonu 

poprosiła, żeby kurs „Muszkietera”, który jest tylko w czwartki, z pomocą Urzędu 

przedsięwziąć jakieś kroki, żeby kurs był codziennie, bo być może będzie to jakaś prostsza  

i przede wszystkim krótsza procedura dołożenia do istniejącego kursu pozostałych dni 

roboczych, niż załatwienie nowego. 

Radna Lenartowicz poinformowała, że nareszcie wyremontowany został odcinek drogi 

należącej do Buska – Zdroju łączący Młyny ze Śladkowem Dużym. Agnieszka Lenartowicz 

powiedziała, że dobrze byłoby oficjalnie podziękować w imieniu Urzędu, czy Rady Miejskiej, 

ponieważ z drogi tej w ponad 90% korzystają mieszkańcy naszej gminy.  

 

Radna Lidia Jabłońska zapytała burmistrza kiedy zostanie podpisana właściwa umowa na 

dofinansowanie budowy szkoły w Piotrkowicach?  

 

Burmistrz powiedział, że terminu podpisania umowy nie zna, wyznaczy go Urząd 

Marszałkowski. Jutro mija termin złożenia niezbędnych dokumentów do II etapu i stąd ta 

dzisiejsza sesja, żeby doprecyzować pewne rzeczy. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jarosław Olesiński powiedział, że cykliści także dołączają się do 

podziękowań za wykonanie drogi, o której mówiła radna Lenartowicz. Druga sprawa, którą 

poruszył to dodatkowe miejsca parkingowe dla taksówek. Powiedział, że miał wczoraj 
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wątpliwą przyjemność przechodzić tamtędy, ponieważ wysłuchał wielu negatywnych opinii 

na temat tego miejsca. Ludzie zastanawiają się dlaczego nie wydłużony został już istniejący 

postój taxi? Były też uwagi do tego, że czasami osoby jadące od strony Urzędu nie widzą 

znaku i zatrzymują się na miejscu dla taksówek, a wystarczyłoby żeby znak był dwustronny.  

 

Burmistrz powiedział, że może wygląda to dziwnie, ale jest nacisk ze strony taksówkarzy, 

których jest obecnie 5, a możliwe, że niedługo będzie jeszcze jeden – wniosek został już 

złożony. Chcąc wydłużyć obecny postój wiązałoby się to z zajęciem 70% wszystkich miejsc 

parkingowych w tym miejscu, które stoją tam maksymalnie 3 godziny w ciągu doby, 

natomiast resztę czasu są puste. Zrobione zostało to tak, żeby wizualnie wyglądało, że nie 

zajmuje się całego parkingu po jednej stronie Rynku na same taksówki. Jeżeli okaże się, że 

takie rozwiązanie jest złe, będziemy zastanawiać się nad innym. Były prowadzone rozmowy  

z taksówkarzami, żeby może w innym miejscu zrobić dla nich postój, ale oczywiście nie 

zgodzili się na to.      

 

Radny Jan Chruścicki zapytał kiedy w końcu będzie internet? 

 

Z-ca Burmistrza Mariusz Ściana zaprosił radnego do siebie, żeby dać mu kilka „namiarów” 

na dostawców internetu, ponieważ nie chce na sesji robić kryptoreklamy. 

 

Radna Lenartowicz wracając do tematu drogi powiedziała, że przedsięwzięcie było duże, 

środki pochodziły z Powiatu, Gminy oraz Urzędu Marszałkowskiego i dlatego też mieszkańcy 

chcieliby uczcić ten sukces wspólnie i z Powiatem należy zrobić „miłe otwarcie tej drogi”. 

 

Marek Kwiecień powiedział, że przymierza się do tego, chciałby zrobić to w poniedziałek,  

o czym jutro oficjalnie poinformuje, ale wszystko będzie zależeć od pogody. Tego samego 

dnia chciałby również ze Starostą oraz Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg jechać do 

Borzykowej, Suliszowa i Piotrkowic, żeby jednego dnia obejrzeć jak zostały wykonane te 

drogi. 

 

Sławomir Wójcik powiedział, że radni otrzymali projekt budżetu na 2018 rok, wczoraj 

założenia zostały omówione przez Skarbnika i Burmistrza. Jest to budżet bardzo ambitny po 

stronie dochodowej i wydatkowej, po raz pierwszy przekracza on kwotę 60 mln zł. Jeżeli 

wszystkie zadania inwestycyjne zostaną zrealizowane łączna kwota pozyskanych środków 

wyniesie około 47 mln zł (planowana kwota wydatków na inwestycje). Sprawą zasadniczą  

i kluczową dla naszego samorządu i całej gminy jest budowa szkoły w Piotrkowicach. Jest to 

zadanie bardzo ważne i istotne i będzie ono miało wpływ na rozwój całej Gminy, nie tylko 

Piotrkowic, dlatego też Przewodniczący Rady poprosił Marka Kwietnia o wsparcie, żeby 

procedury trwały krótko i żeby wszystko poszło tak, żeby kiedyś można było się spotkać  

i spojrzeć sobie w oczy, że udało się to zadanie zrealizować.      

 

Burmistrz powiedział, że chciałby sprostować dwie rzeczy. Po pierwsze zwrócił się do 

Agnieszki Lenartowicz i powiedział, że 50% środków na tą drogę przekazał Urząd 

Wojewódzki, a nie Marszałkowski, 25% Powiat i tyle samo Gmina.  
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Co do drugiej sprawy, to w ogóle zastanawiał się czy należy o tym powiedzieć, ale  

w poczuciu dobrze spełnionego obowiązku chciałby, żeby jednak to wybrzmiało,  

a mianowicie a propos tego co wspominał Marek Kwiecień, to nie jest tak, że Powiat od razu 

wziął się za pracę nad złożonym przez nas wnioskiem. 26 października został złożony, 

natomiast wszczęcie nastąpiło 7 listopada, czyli 10 dni wniosek przeleżał w szafie. Paweł 

Wójcik poprosił, żeby jeżeli coś jest pilne, żeby więcej takich sytuacji nie było. Trzeba 

pracować nad tym wspólnie, tak jak powiedział to Przewodniczący Rady, ponieważ za 

kilkadziesiąt lat nikt się nie będzie pytał kto wybudował tę szkołę i kto się temu przysłużył, 

tylko każdy będzie wiedział kto tą sprawę zaniechał albo nie zrobił. 

 

Marek Kwiecień powiedział, że ma tutaj kopie dokumentów i każdy może zobaczyć kto mówi 

prawdę. 

 

Mariusz Ściana powiedział, że wszystkie dokumenty, nad którymi trwają prace mają swoje 

daty i daty wpływów dlatego też bardzo łatwo to wszystko wyjaśnić. Jeżeli chodzi o pytanie 

radnej kiedy będzie podpisana umowa na dofinansowanie budowy Zespołu Placówek 

Oświatowych w Piotrkowicach, to odpowiedź jest bardzo prosta, ponieważ jutro składany jest 

wniosek na II etap i jedynym brakującym dokumentem, do którego zostaniemy wezwani  

o uzupełnienie będzie pozwolenie na budowę. Czy uzyskanie pozwolenia postępuje szybko 

czy wolno, to chyba wszyscy już tutaj mogą jakieś wnioski wyciągnąć. Faktycznie  

26 października wniosek został złożony i zadekretowany. Z- ca Burmistrza zwrócił się do 

Marka Kwietnia i powiedział, że na pewno pamięta ich rozmowę z 6 listopada, której nie 

będzie przytacza ze względu na wrodzoną kulturę osobistą i na fakt, że nie chciałby obrażać 

niektórych tu obecnych i dlatego też zostawi to wyłącznie dla siebie i myśli, że Marek 

Kwiecień doskonale wie o czym mówi. Mariusz Ściana powiedział, że po tej rozmowie, 

podczas której usłyszał między innymi, że na tego typu wniosek jest 65 dni, z Burmistrzem 

podjęli decyzję, że następnego dnia czyli 7 listopada o godzinie 8:00 spotkają się ze Starostą 

Michałem Godowskim, któremu chciałby z tego miejsca podziękować za wsparcie, ponieważ 

po jego interwencji faktycznie tego samego dnia wyszło postanowienie o wszczęciu 

postępowania o wydaniu decyzji na pozwolenie na budowę Zespołu Placówek Oświatowych 

w Piotrkowicach. Co do ilości uwag to powie tylko, że jeżeli się szuka to coś się znajdzie. Na 

zakończenie chciałby powiedzieć, że jeżeli się nie pomaga, to nie należy też przeszkadzać i to 

wystarczy żeby wybudować szkołę.  

 

5. Sprawy różne. 

 

Radna Powiatu Kieleckiego Irena Gmyr podziękowała Radzie Miejskiej w Chmielniku za 

podjecie na ostatniej sesji Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kieleckiego czyli pomoc dla Szpitala w Chmielniku, oraz chciałaby, żeby takich Gmin było 

więcej.                                 
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6. Zakończenie obrad. 

 

Z powodu wyczerpania porządku XL sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady dokonał 

zamknięcia obrad dnia 16 listopada 2017 roku. 

 

 

Sporządził: 

 

 

Adam Pietrzyk 

 

 

Magdalena Piwowarska 


